

Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d. 27 maart 2017

Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1

Aanwezig:

Dagelijks bestuur Wijkraad	: Bert de Groot, Ria Krul, Perry Bakker
Buurtcommissie Oost	: Edith Wachelder, Birgit Oosterwijk
Buurtcommissie Noord	: Jan Frijlink, Lex Everaars, Celine Schut
Buurtcommissie Zuidoost	: Peter Bijlsma, Jaap Buren
Buurtcommissie Midden	: Herma van Dorth, Els Muijzer, Gonny Koopman
Buurtcommissie Zuidwest	: Perry Bakker
Buurtcommissie West	: Gerrit Altena, Joop de Ridder
Adviesgroep Veiligheid	: --

Verslaglegging : Laetitia Bosch

Afwezig m.k.:

Bestuur	: Ben de Laat
Buurtcommissie Noord	: Willy Gout
Buurtcommissie West	: Han Meijer, Yvonne Huiskamp
Buurtcommissie Midden	: Yp de Vries
Adviesgroep Zorg en Sociale Contacten	: Astrid Boekel

1. Welkom, vaststellingen aanwezigen en afwezigen met/zonder kennisgeving

Perry opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er is een aantal afmeldingen, zie boven.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld zoals toegezonden. Gerrit Altena wil bij punt 4 een aanvulling Evenementen plaatsen.

3. Vaststellen notulen van 27 februari 2017 en actualiteit bestaande actiepunten

Tekstueel/naar aanleiding van:

Blz. 1, punt 3 AV *moet zijn* ALV

Blz 2, punt 4 BC Zuidoost: vergoeding *moet zijn* vergroening.

Idem: Station Dance *moet zijn* Zero 055.

Blz. 3, punt 5: de tekst van adviesgroep Zorg en Welzijn wordt aangepast: Peter deelt mee dat er een netwerkbijeenkomst voor professional en vrijwilligers Zorg en Welzijn is geweest. Men heeft een rondgang door het centrum gemaakt en op drie locaties was er de mogelijkheid om sfeer te proeven. Daarnaast heeft er een bijeenkomst Welzijn in de Wijk plaatsgevonden met als thema Eenzaamheid. De volgende sessie Welzijn in de Wijk heeft als thema Verslaving. Er is nogmaals meegedeeld dat de wijkraad signalen van eenzaamheid of andere signalen doorgeeft aan de instanties die daarvoor opgesteld staan.

Blz. 4, punt 8: 24 maart wordt 31 maart.

Idem: het vergaderrooster moet wellicht aangepast worden als er een nieuw bestuur komt.

Actiepunten:

1. Emissievrij openbaar vervoer: Geen nieuws.
2. Luchtkwaliteit binnenstad: Perry en Jaap pakken dit binnenkort weer op.
3. Binnenstadsoverleg: Geen nieuw overleg geweest.
4. Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten: Geen nieuws.

Het verslag wordt met inachtneming van bovengenoemde wijzigingen vastgesteld.

4. Informatiedeling vanuit de buurtcommissies

Buurtcommissie Noord:

Jan/Lex/Celine:

- 15 maart is er overleg geweest met de wijkagenten. In het Oranjepark wordt weer veel gedeald.

Advies van de politie is om kentekens te noteren zodat zij de daders op heterdaad kunnen betrappen.

- Er zijn erg veel kapperszaken, telefoonwinkels en zonnestudio's in Apeldoorn. De politie vraagt zich af of deze allemaal bestaansrecht hebben.
- Er is geluidsoverlast van café Brothers, maar geluidsmetingen gaan moeizaam net zoals bij Sientje. Bert merkt op dat wij alleen met de gemeente te maken hebben en niet met de uitvoerende instanties.
- Het vandalisme in de parken neemt af, maar aan de zuidzijde van de wijk neemt het toe. De ruiten van kLeef worden regelmatig ingegooid.
- De KWS-schoolouders parkeren weer in de Röntgenstraat waardoor overlast ontstaat. De politie kijkt wat ze kunnen doen.
- In het centrum wordt te hard gereden. De politie zal mogelijk strenger handhaven. Gerrit geeft aan dat hij gehoord heeft dat niet de politie handhaaft, maar THOR.
- Koffieshop de Waterpijp geeft overlast. De politie is in overleg met de Waterpijp, dat er vanuit de Waterpijp een bewaker wordt ingesteld, zoals bij de koffieshop aan de Arnhemseweg.
- Er zijn in de binnenstad twee hangplekken: bij de Paslaan en bij de bibliotheek. De vraag is of de bank bij de Paslaan verplaatst kan worden. Bert vraagt of er klachten van bewoners over deze plekken binnengekomen zijn. Jan reageert dat er volgens de politie een onveilige situatie ontstaat. Het verplaatsen van de bank leidt hoogstwaarschijnlijk tot het verplaatsen van het probleem.
- De vliegende brigade zou nieuw leven ingeblazen worden, maar daar moet eerst een projectvoorstel voor opgesteld worden.
- Herma vraagt of er nog iets uit het overleg gekomen is over de schoonmaak van het Caterplein. Jan vertelt dat er niemand met een blazer meer rondloopt die het vuil onder de terrasstoelen wegblaast etc. Hij heeft gevraagd om een andere oplossing. Glas is moeilijk te verwijderen zonder dat de voegen tussen de stenen 'leeggezogen' worden. Al met al is er nog geen oplossing.

Buurtcommissie Noordwest:

–

Buurtcommissie Zuidoost:

Peter/Jaap:

- Er is een speeltoestel over, want het speeltuintje aan de Spoorstraat is opgeheven. Gerrit wil het graag voor het Leienplein. Jan vraagt bij José na of het in het Beekpark geplaatst mag worden. Jan en Gerrit overleggen.
- Het park op de hoek van de Veldhuisstraat is hersteld.

Buurtcommissie Oost:

Edith/Birgit:

- Er wordt een plekje gezocht voor een oude gaslantaarn.

Buurtcommissie Midden:

Herma/Gonny/Els:

- Er zijn bijeenkomsten over 100 jaar Hoofdstraat. Herma komt hierop terug als er meer concreet nieuws te melden valt. Zij zal in ieder geval zorgen dat bewoners uitgenodigd worden. Het gaat om de Hoofdstraat en een aantal omliggende straten. De festiviteiten zijn van 9-6 tot 13-7. Het is Bert opgevallen dat er geen vergunningen e.d. aangevraagd zijn.

Buurtcommissie West:

Gerrit/Joop:

- Anthel is vertrokken. Daarvoor in de plaats is Han Meijer gekomen.
- 13 april is er overleg met de afdeling Vergunningen over het Leienplein. Qua verkeerssituatie neigt men nu toch naar plan 3. Dit is een duurdere oplossing en er is ook een kans op vergroting. Er is een vergunning voor prinsjesnacht met een podium bij Buining en toiletgroepen buiten. Een tweede plan is om het podium te verplaatsen naar perceel 3. Dit zorgt misschien voor minder lawaai maar dat is onzeker. Het valt ook buiten het festivalterrein. Er is nog geen vergunning en met een inspraaktermijn van 6 weken is het te laat. Toch is Gerrit aangeraden bezwaar te maken. Hij wil liever de buurt erbij betrekken tenzij op 14 april beslissingen op het gebied van handhaving genomen worden die dat overbodig maken. Bert kan zich voorstellen dat er al pro forma bezwaar gemaakt wordt met een cc naar het hogere echelon. De Raad zal de beslissing over het begrenzen van geluid waarschijnlijk uitstellen. Gerrit houdt de vinger aan de pols. Peter Bijlsma

vraagt zich af of niet alle vergunningen voor koningsdag al begin van het jaar afgegeven zijn. Dit heeft Gerrit al gecontroleerd.

- Brinkside is helemaal bewoond, dus er zijn 50 extra exemplaren van Stadsmidden nodig.

Buurtcommissie Zuidwest:

Perry:

- Er is een hangplek bij de parkeergarage van Centraal Beheer. Er zijn hierover klachten binnengekomen. Buurtpreventie is actief.
- Samen met Peter zal Perry gaan kijken naar de kruising bij de Kalverstraat/Hoofdstraat. Het is erg onoverzichtelijk. Aan het kruispunt Stationsstraat/Kalverstraat zal tzt ook aandacht gegeven worden. De politie houdt gegevens bij over mogelijke ongelukken. Deze registratie heb je nodig als je iets aan wilt zwengelen.
- De fietsen die op de stoep van de Kalverstraat staan geven overlast. Er wordt gekeken naar een mogelijkheid van een fietsenstalling.
- Gerrit vraagt of er al ideeën zijn over de 20 hoogbouwflats die geplaatst worden aan de Koning Stadhouderslaan/PWA-laan. Perry gaat dit na.

5. Adviesgroepen

De whatsappgroepen groeien gestaag.

De adviesgroep Welzijn en Zorg heeft het thema verslaving in al zijn facetten besproken tijdens een sessie Welzijn in de Wijk. Men is nog in de informatiefase. Villa Dwars is volgens de wijkraad geen uitnodigende plek voor bejaarden om een kopje koffie te gaan drinken. Hier zal nog over overlegd worden.

Adviesgroep Evenementen en Vergunningen

22 maart is er een horeca-overleg geweest over m.n. serious request. De wijkraad zal worden uitgenodigd voor een collegetour.

De horecabrochure is gereed. Het is volgens Jan een erg handzaam boekje geworden.

Over de locatieprofielen zijn ongeveer veertig zienswijzen ingediend. De horeca voelt zich niet gehoord en zal op de komende PMA fors inspreken. De wijkraad pleit voor handhaving (zoals in diverse andere plaatsen in Nederland wel lukt): beter geluid in plaats van harder geluid. Gerrit meldt dat hij een aantal metingen van oudejaarsavond doorgestuurd heeft naar de Raad. Als antwoord kreeg hij te horen dat de apparatuur niet geijkt is.

6. Voortgang toekomst Wijkraad Centrum

Bert vertelt dat ca. 2,5 week geleden een bijeenkomst is geweest waarop is afgesproken dat de communicatie naar buiten uitgesteld is tot de verschijning van het Stadsmidden. Het was een constructieve bijeenkomst. Als alle plannen doorgaan zullen alle bemensde buurtcommissies één op één vertegenwoordigd zijn in het bestuur. Het oude bestuur zal een bindend advies uitbrengen op de ledenvergadering. Door deze werkwijze zullen er wellicht meer taken bij de buurtcommissies komen te liggen. Het oude bestuur zal de zaken zo netjes mogelijk overdragen aan het nieuwe bestuur. Voorstel is om dat 24 april te doen. Akkoord.

Perry, Edith, Peter, Herma en Gerrit zullen zitting nemen in het nieuwe bestuur. Celine en Jan overleggen wie er uit BC Noord als vertegenwoordiger in het bestuur komt. Algemeen is men van mening dat niet altijd dezelfde persoon afgevaardigd hoeft te worden tijdens vergaderingen.

Ben de Laat zal aftreden, waardoor die buurt nu niet vertegenwoordigd is. Misschien moet het gebied anders ingedeeld worden. Deze beslissing schuiven we nog even naar voren.

Jaap Buren wil graag dat het "oude" bestuur inventariseert wat er zoal speelt met namen van contactpersonen e.d. Ria reageert dat dit zeker zal gebeuren. Er is reeds een overzicht opgetekend in de 'Hoe Nu Verder' documenten van Herma.

4-4-2017:Aanvulling op punt: Voortgang toekomst Wijkraad. Celine en Jan hebben een gesprek gehad en Celine heeft besloten om aan het algemeen bestuur te gaan deelnemen voor Noord.

7. WVTTK

--

8. Rondvraag

Herma vraagt wanneer het volgende nummer van het Stadsmidden gepland staat. Perry zal voor het juninummer wederom de volledige redactie bijeen roepen.

Einde vergadering 21.35 uur.

ACTIEPUNTENLIJST VAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	19-09-2016	Emissievrij openbaar vervoer	DB	Mei 2017
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Perry	2017
3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2017
4	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2017
5	19-12-2016	Adviesgroepen		Okt. 2017

VERGADERROOSTER 2017

PLENAIRE VERGADERING	
Maandag avond, aanvang 20.00 uur	
23 januari	
27 februari	
27 maart	
11 april	- ledenvergadering
24 april	
29 mei	
26 juni	
25 september	
23 oktober	
27 november	
18 december	